

# Protokoll för distriktsstyrelsemöte den 12 april 2016 på scoutmuseet i Helsingborg

## **Närvarande:**

|                     |                     |
|---------------------|---------------------|
| Ordförande          | Tobias Håkansson    |
| Vice ordförande     | Jörgen Johansson    |
| Anläggningsansvarig | Peter Wilhelmsson   |
| Verksamhetsansvarig | Sophia Hannercrantz |
| Utvecklingsansvarig | Cecilia Sandahl     |
| USB-representant    | Åsa Wahlquist       |
| Sekreterare         | Anton Nilsson       |

## §1 **Mötet öppnas**

Tobias hälsar alla välkomna och öppnar mötet.

## §2 **Val av justerare**

**DS beslutar att:** välja Sophia Hannercrantz till justerare.

## §3 **Fastställande av dagordning**

**DS beslutar att:** Fastställa dagordningen

## §4 **Föregående DS protokoll**

**DS beslutar att:** Lägga föregående protokoll till handlingarna.

## §5 **Kort info/meddelande/inkommen post**

### **Inkommen mail angående renoveringsbidrag**

Anton har mottagit ett mail med förfrågan från Råå sjöscoutkår angående deras behov av renovering av deras stuga.

**DS beslutar att:** inte ge ekonomiskt bidrag men stötta med information om bidrag som kan hjälpa.

### **Information från Scoutledningsträff**

Tobias redogör för vad som hände och diskuterades under scoutledningsträffen i Göteborg. Det diskuterades långt och länge om demokrati med bra idéer från olika distrikt om hur det kan arbetas med.

## §6 **Tagna beslut**

### **Budget för 2017**

Beslut om kommande års budget tagit av AU i samråd med Margareta Persson.

**DS beslutar att:** godkänna den föreslagna budgeten och lägga fram den till stämman.

§7 **Förvaltningsgruppen**

Inget att rapportera

§8 **Verksamhetsgruppen**

Inget att rapportera

§9 **Utbildningsgruppen**

Inget att rapportera

§10 **USB**

USB ska ha ett café på vårläget.

§11 **Utvecklingsgruppen**

Inget att rapportera

§12 **Anläggningsgruppen**

Tobias och Peter var på möte med Anticimex angående närvaro av gnagare på Sonnarp.  
Det finns ett annat sätt att arbeta med problemet.

§13 **Distriktsstyrelsens inre arbete**

Distriktsstämman 2016

Gick igenom checklistan, vem som göra vad, tar med vad mm...

Motion från föregående stämma

DS beslutar att: Bifalla motionen med tilläggsyrkande efter lång diskussion ang  
arbetsordning mm

**Distriktsstyrelsen svar på motion 1:**

Distriktsstyrelsen yrkar bifall till Motion 1 med tilläggsyrkandet:

- Att motionen lyfts in i arbetsordningen för valberedningen.

§14 **Övrigt**

§15 **Nästa möte**

§16 **Mötet avslutas**

Ordförande Tobias Håkansson

---

Justerare Sophia Hannercrantz

---

Sekreterare Anton Nilsson

---